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От Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП

Относно: Обществените паркове в гр.В.Търново

Уважаеми г-н К м ет,

Поради липсата на пешеходна зона в града, парковете се оказват 
единственото място за отдих на великотърновци. Те са без алтернатива, 
защото само там семействата могат спокойно да се разхождат, а децата 
свободно да играят. Това важи още повече сега, когато учениците са във 
ваканция, а туристическия поток е огромен. За съжаление, хората 
посещаващи парковете се сблъскват с неприятни гледки, опасни 
съоръжения и множество предизвикателства. Последиците от вандалските 
прояви могат да се видят във всеки един парк в града. Хулиганите посягат 
на всичко, което може да бъде счупено -  огради, кошчета, люлки, пейки, 
дръвчета. Това, което остава след тях създава опасност за децата и е лош 
пример за подражание. А най -  лошото е, че продължават да рушат, защото 
се чувстват безнаказани. Очевидно, мерките, които се предприемат до 
момента, не респектират вандалите по никакъв начин.

Друг проблем, с който се сблъскват посетителите на търновските паркове 
след кратък престой в тях, е липсата на обществена тоалетна. Един от най- 
посещаваните от туристи градове в България продължава да е без нито една



функционираща обществена тоалетна от години. Кризата с липсата им и 
превръщането им в кофи за боклук е съществен проблем както за жителите, 
така и за хилядите туристи, които посещават Старата столица. Не са малко 
заведенията около паркове и туристически атракции, които се възползват от 
проблема и злоупотребяват, събирайки такси. Възмутително е град, който 
посреща толкова много туристи, да няма няма нито една работеща тоалетна.

В тази връзка са и въпросите от настоящото питане:

1. Какви мерки предприемате за справяне с вандалските прояви в 
парковете на града?

2. Според Наредба 1 за обществения ред, Глава Трета, Опазване на 
собствеността, Чл. 22: „Забранява се събарянето, повреждането и 
разместването на табелки, пейки и съоръжения, поставени в 
градините, парковете, детските и спортните площадки и на други 
обществени места“. Предвижда се глоба: до 300 лв.

Има ли и на каква стойност възлизат средствата от събрани глоби за 
вандалски прояви в периода 2015-2019  година ?

3. В кои паркове има изградено видеонаблюдение ? Планирате ли и в 
какъв срок да изградите там, където липсва?

4. В кои паркове има жива охрана? Коя е фирмата -  изпълнител? Какъв 
е срока по договор и на каква стойност е той?

5. Кои са обществените тоалетни, които не функционират ? Подлежат 
ли те на ремонт? Предвиждате ли изграждането на нови обществени 
тоалетни там, където липсват такива?

Очаквам Вашия устен отговор с приложените към него документи.

Суважение.......

Валерия Дончева


